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Vragen van het lid Dobbe (SP) aan de Minister voor Buitenlandse Handel en
Ontwikkelingssamenwerking over het bericht dat Unilever nog steeds
tientallen miljoenen verdient aan Rusland (ingezonden 3 mei 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Ondanks belofte verdient Unilever nog
tientallen miljoenen aan Rusland»?1

Vraag 2
Kunt u beoordelen of deze activiteiten, als de berichtgeving klopt, in strijd zijn
met geldende sanctiemaatregelen?

Vraag 3
Kunt u reageren op de bewering in het artikel dat «een fors deel van het geld
ook door Nederland naar Londen [wordt] gesluisd»? Zo nee, waarom niet?

Vraag 4
Hoe worden volksvertegenwoordigers volgens u geacht het sanctiebeleid te
controleren, gezien u schreef in antwoord op eerdere vragen dat «Het kabinet
doet echter geen uitspraken over individuele gevallen»?2 Kunt u hier
uitgebreid op reageren?

Vraag 5
Als dit een schending van de sancties is, welke consequenties heeft dit dan
voor Unilever? Indien dit geen schending van de sanctiemaatregelen is, kunt
u dit toelichten?

Vraag 6
Bent u, aangezien dit het tweede bericht in korte tijd is over mogelijke
schendingen van sanctiemaatregelen, bereid een onderzoek uit te voeren
naar de naleving van het Nederlandse sanctiebeleid? Zo nee, waarom niet?

1 RTL Nieuws, 2 mei 2024, www.rtl.nl/nieuws/rtl-z/artikel/5447842/miljarden-roebels-stromen-
nog-steeds-uit-rusland-naar-unilever

2 Kamerstuk 36 410 V, nr. 81
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Vraag 7
Bent u bereid de kamer bij te praten over de naleving van het Nederlandse
sanctiebeleid? Zo nee, waarom niet?
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